
 

 
                                          PROCES VERBAL, 

 
 Încheiat azi 07.01.2013 cu ocazia şedinţei extraordinare pe luna 
ianuarie ,conform convocatorului înregistrat la nr.26 din 03.01.2013. 
 La şedinţă sunt prezenţi 10 consilieri din totalul de 11,dl.Vizonie fiind absent 
motivat. 
 D-na secretar întreabă dacă mai sunt obiecţii sau adăugiri la procesul verbal al 
şedinţei anterioare.Nefiind este aprobat cu unanimitate de voturi. 
 Dl.preşedinte Niţi Constantin: Înainte de a prezenta ordinea de zi vreau să vă 
urez la toţi un an bun şi fără probleme. 

Se prezintă ordinea de zi  care este aprobată cu 10 voturi.  
 1.Proiect de hotărâre cu privire la  încheierea contului de execuţie al bugetului 

local pe trim.IV al anului 2012. 
                               Iniţiator:primar 
                               Raportează:Condoiu Cecilia Ionela 
 

2.Proiect de hotărâre cu privire la  modificarea Planului de ocupare a funcţiilor 
publice pe  
anul 2013. 
                               Iniţiator:primar 
                               Raportează:Andronie Gabriela 
            3.Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea planului de acţiuni sau lucrări 
de interes local pentru persoanele apte de muncă beneficiare de venit minim garantat  
pentru anul 2013. 
  

                               Iniţiator:primar 
                               Raportează:Vlad Cosmin Marian 
               4.Discuţii,întrebări,interpelări. 
 Se prezintă referatele ,după care se fac înscrieri la discuţii. 
Dl.Niţi:Referitor la punctul 1aş vrea să spun că sunt de acord. 
La punctul 2 cine are dreptul la avansare să avanseze.Cu punctul 3 nu pot să mă 
pronunţ.Daniela cum se încadrează?E proprietară ea?Deşi sunt puţine persoane care 
prestează activităţi în folosul comunităţii,noi trebuie să luăm o hotărâre.Ar trebui să 
luăm o asemenea hotărâre şi cu cei care au amenzi mari şi nu le achită. 
 D-na Berbecaru:La noi la Spătaru în ultima perioadă s-au semnalat multe 
furturi din gospodării. 
 Dl.primar:O să iau legătura cu cei de la Postul de Poliţie Cungrea să vină în 
şedinţa ordinară şi să găsim împreună o soluţie . 



 Dl.Stancana:Referitor la pază vreau să vă gândiţi bine pentru că la ora actuală 
nu avem cu cine face pază.Populaţia e îmbătrânită,iar cei tineri sunt puţini.La 
Spătaru ar veni să facă unul de 12 ori. 
 Se supun la vot proiectele de hotărâri şi sunt aprobate cu unanimitate de voturi. 
 Se declară închise lucrările lucrările şedinţei. 
 
                             Preşedinte,                            Secretar, 
                        Niţi Constantin                  Andronie Gabriela 
  


